

RATE OF INTEREST

Hon. Dr. Tupper moved the further consideration of the proposed motion that the Bill intituled: "An Act respecting Interest" be read a third time on Monday next.

After a short discussion the motion was carried and the third reading fixed for tomorrow.

WEIGHTS AND MEASURES

Mr. Masson (Soulanges) moved the second reading of a Bill intituled: "An Act respecting Weights and Measures."

Hon. Sir John A. Macdonald desired to have the Bill dropped.

Mr. Masson complied, but hoped the House would take the matter up and endeavour to assimilate the weights and measures of the country.

Hon. Mr. Morris said a Committee of the Senate had been appointed to consider the subject.

DROPPED BILLS

The following public Bills in the hands of private members among others were dropped.

Bill intituled: "An Act to authorize the extradition of persons from the Dominion of Canada, charged with having committed Crimes in the United States, and other foreign countries", Mr. Mills.

Bill intituled: "An Act to amend an Act respecting the construction of the Intercolonial Railway", Mr. Jones.

Bill intituled: "An Act respecting the Law of Usury in the Province of Nova Scotia", Mr. Savary.

GOVERNMENT EMPLOYEES

Mr. Currier moved for the names, creed, age, nationality and former occupation of all employees of the Dominion Government—Carried.

PRINTING COMMITTEE'S REPORTS

Mr. Brousseau moved the adoption of the report of the Joint Committee of both Houses on Printing—Carried.

Hon. Mr. Holton wished to know if the other House had adopted the report?

Mr. Brousseau—Yes.

[Hon. Sir John A. Macdonald—L'hon. sir John A. Macdonald.]

TAUX D'INTÉRÊT

L'honorable Dr Tupper propose qu'on étudie plus à fond le Bill intitulé: «Acte concernant l'intérêt» et que la troisième lecture soit reportée à lundi prochain.

Après une brève discussion, la résolution est adoptée, mais la troisième lecture est fixée au lendemain.

POIDS ET MESURES

M. Masson (Soulanges) propose la deuxième lecture du projet de loi intitulé: «Acte concernant les Poids et Mesures».

L'honorable sir John A. Macdonald désire que le Bill soit retiré.

M. Masson s'incline, mais il espère que la Chambre reprendra l'étude de cette question afin de normaliser les poids et mesures dans tout le Canada.

L'honorable M. Morris affirme qu'un Comité du Sénat a été formé pour étudier cette question.

PROJETS DE LOI RETIRÉS

Voici quelques-uns des projets de loi d'intérêt public parrainés par certains députés et qui ont été retirés. Ils étaient intitulés:—

«Acte pour autoriser l'extradition des personnes de la Puissance du Canada accusées d'avoir commis des crimes aux États-Unis et dans d'autres pays étrangers», M. Mills.

«Acte pour amender l'Acte relatif à la construction du chemin de fer Intercolonial», M. Jones.

«Acte concernant la loi d'usure dans la Nouvelle-Écosse», M. Savary.

EMPLOYÉS DU GOUVERNEMENT

M. Currier propose que tous les employés du Gouvernement de la Puissance donnent leur nom, confession religieuse, âge, nationalité et leur occupation précédente—Motion adoptée.

PUBLICATION DES RAPPORTS DE COMITÉS

M. Brousseau propose l'adoption du rapport du Comité mixte des deux Chambres au sujet des Impressions du Parlement—Motion adoptée.

L'honorable M. Holton demande si l'autre Chambre a adopté le rapport?

M. Brousseau—Oui.